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Amendments to the Compendium of Classification Opinions – HS Committee 59th Session 

 

 The following list contains the decisions taken by the Harmonized System Committee (59th Session – 

March 2017) concerning amendments to the Harmonized System Compendium of Classification 

Opinions, applicable as of 1 June 2017. This publication will be updated regularly. 

 

 The Harmonized System Compendium of Classification Opinions (FOURTH EDITION 2017) is 

published by WCO and consists of a numerical list, set out in the order of headings and subheadings of 

the Harmonized Commodity Description and Coding System, of the Classification Opinions adopted by 

WCO. Within any Harmonized System heading or subheading the Classification Opinions are listed in 

chronological order. The Compendium is available as a bilingual publication in English and French, the 

two official languages of the WCO, and can be ordered directly (see “Online Services” > “Bookshop” on 

this Web site). 

 

 The amendments listed below are reproduced in the order of the current pages concerned and will be 

incorporated into the aforementioned WCO publication in due time by replacing the pages affected by the 

amendments made. 

 

Advice  

Parties seeking to import or export merchandise covered by a decision are advised to verify the 

implementation of the decision by the importing or exporting country, as the case may be. 

 

項

次 

HS CODE 編

號 

增

修 
貨品說明 

1 1209.91 1 增 Seeds for sowing, separated from fruit of the genus Capsicum, 

cleaned and treated with the fungicide Thiram.  

Application of GIRs 1 and 6.  
 

1 1209.91 1 修 從番椒屬果實分離之種植用種子，以福美雙殺菌劑清潔和處理。 

適用解釋準則一及六 

2 1602.50  2  增 Prepared chilli stew, consisting of 70 % beef, 7 % sweet pepper, 7 % 

onion, 5.3 % rape seed oil, 3.5 % sugar, 3.2 % spices (kitchen herbs), 

2.1 % vegetable starch, 0.7 % dark chocolate, 0.5 % salt, 0.3 % cocoa 

and 0.4 % other ingredients. The product is frozen and put up in a plastic 

bag for retail sale.  

Application of GIRs 1 (Note 2 to Chapter 16) and 6.  
 

2 1602.50 2 增 調製辣椒燉煮牛肉，含 70%牛肉、7%甜椒、7%洋蔥、5.3%油菜子油、3.5%糖、

3.2%香辛料(調味用草本香料)、2.1%植物澱粉、0.7%黑巧克力、0.5%鹽、0.3%

可可及 0.4%其他成分，以冷凍方式裝於塑膠袋供一般零售。 

適用解釋準則一(第 16 章章註二)及六 
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3 1704.90  10 增 Cough and throat tablets consisting essentially of sugars (43.5 %), 

liquorice extract (13.5 %), other food stuffs, e.g., starch and cellulose 

(17.6 %), minerals, e.g., calcium carbonate and talc (10.4 %) and 

flavouring agents (e.g., menthol, peppermint oil, anise oil, eucalyptus 

oil, creosote and capsicum).  

The product is put up in packings for retail sale.  

Application of GIRs 1 and 6.”  
 

3 1704.90 10 增 由糖(43.5%)、甘草抽出物(13.5%)、其他食品添加物(如澱粉及纖維素，

17.6%)、礦物質(如碳酸鈣及滑石，10.4%)及調味劑(例如薄荷醇、薄荷油、

大茴香油、桉樹油、雜酚油和辣椒)調製而成之止咳喉片，零售包裝。 

適用解釋準則一及六 

4 1806.90 3.  增 Chocolate confectionery (milk chocolate in a sugar shell), put up in two 

packets, each with a net weight of 45 g, presented in a plastic container, as 

composite goods for retail sale. The container has a lid with a reusable plastic 

dispenser attached to it. The dispenser – shaped as one of the confectionery 

brand’s characters – is filled with confectioneries which are dispensed when 

the character’s hand is pressed.  

Application of GIRs 1, 3 (b) and 6.  

See also Opinions 1806.90/4 and 9503.00/10  

 
 

4 1806.90 3 增 巧克力糖食(糖衣牛奶巧克力糖)，裝於 2小袋，每袋淨重 45 克，置於塑膠容

器，組成零售包裝型式。容器上蓋具有塑膠製糖果分配器，分配器係以糖食

品牌的某一角色為其造型，設計用來填充巧克力糖食，並於按壓該角色的手

部時釋出巧克力糖食。 

適用解釋準則一、三(乙)及六。 

另詳分類意見 1806.90/4 及 9503.00/10 
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5 1806.90 4  增 Chocolate confectionery, containing peanuts (23 %) covered in milk 

chocolate (48 %) and coated in sugar, presented in a cardboard box with a net 

content of 140 g. The plastic lid is topped with a toy character of the 

confectionery brand attached to a spring. The toy can be removed from the 

spring.  

Application of GIRs 1, 5 (b) and 6.  

See also Opinions 1806.90/3 and 9503.00/10  

 

5 1806.90 4 增 巧克力糖食，由花生(23%)覆蓋牛奶巧克力(48%)及糖塗佈，淨重 140 克，裝

於紙盒中。盒子上蓋以彈簧連接一個具糖食品牌角色的玩具，玩具可由彈簧

移出供把玩。 

適用解釋準則一、五(乙)及六 

另詳分類意見 1806.90/3 及 9503.00/10 
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6 2106.90 35 增 Black mulberry leaves cut into small pieces, produced by steaming, 

fermentation with fungi, drying and roasting. The leaf pieces are put up 

in small sachets (tea bags), containing 2 grams. The product is 

intended to be consumed as a beverage after infusing in hot water.  

Application of GIRs 1 and 6.  
 

6 2106.90 35 增 經蒸、接菌發酵、乾燥及烘烤製成之黑桑葉細片，以每小袋(茶包)2 克包裝，

以熱水沖泡後供作飲料飲用。 

適用解釋準則一及六 

7 2106.90 36 增 Black mulberry leaves cut into small pieces, produced by steaming, 

fermentation with fungi, drying and roasting. The leaf pieces are 

presented in 30 kg bulk containers made of woven fabrics. The product 

is intended to be consumed as a beverage after infusing in hot water.  

Application of GIRs 1 and 6.  
 

7 2106.90 36 增 經蒸、接菌發酵、乾燥及烘烤製成之黑桑葉細片，裝於 30kg 大編織袋內，以

熱水沖泡後供作飲料飲用。 

適用解釋準則一及六 

8 3207.10 1 增 Ceramic inks for inkjet devices, consisting of a suspension of 25 to 

50 % by weight of inorganic pigments (e.g., cobalt aluminate, zinc iron 

chromite, nickel-titanium antimony) in organic solvents (40 to 70 % by 

weight). The product is used by the ceramics industry in digital 

applications with inkjet devices to produce a coloured or opaque 

surface in the course of ceramic firing.  

Application of GIRs 1 and 6.  
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8 3207.10 1 增 用於噴墨設備的陶瓷油墨，係由重量百分比 25-50％的無機顏料（例如，鋁

酸鈷、鋅鐵鉻棕、鈦鎳黃）及有機溶劑（重量百分比 40-70%）所組成之懸浮

液。陶瓷油墨在陶瓷工業的數位應用方面，是藉由使用噴墨裝置在陶瓷燒製

過程中產生著色或不透明的表面。 

適用解釋準則一及六 

9 5407.20 1 增 Tubular woven fabric, made from strips of plastics of an apparent 

width not exceeding 5 mm. The fabric is presented lay-flat, in rolls of a 

length of 1500 m and a width of 70 cm. It does not have any sewing on 

the edges, nor has it been glued or stapled in any way, and is used for 

making bags for packing a variety of products.  

Application of GIRs 1 and 6.  

 

 

9 5407.20 1 增 管狀梭織品，以寬度不超過 5mm 的塑膠扁條製成，該織品攤開呈平面狀，每

捲長 1500m、寬 70cm，沒有縫邊、亦無膠合或裝訂，可用於製作包裝各式物

品的袋子。 

適用解釋準則一及六 
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10 6109.10 1 增 Women’s knitted short-sleeved T-shirt, made of 80 % cotton, 14 

% viscose and 6 % elastane. It is designed to cover the upper part of 

the body and reaches down to just above the waist.  

Application of GIRs 1 and 6.  

 

10 6109.10 1 增 女用針織短袖T恤衫，材質為80%棉、14%黏液縲縈及6%彈性纖維，係設計穿著

時可覆蓋上半身至腰部上方位置。 

適用解釋準則一及六 

 

11 6110.30 4 增 Women’s knitted long-sleeved pullover, made of 100 % polyester. It 

is designed to cover the upper part of the body and reaches down to 

just above the waist.  

Application of GIRs 1 and 6.  
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11 6110.30 4 增 女用針織長袖套頭衫，材質為100%聚酯，係設計穿著時可覆蓋上半身至腰部

上方位置。 

適用解釋準則一及六 

 

12 8418.69 2 增 Refrigerated outdoor cabinet, designed for the insertion of electric 

and electronic apparatus such as rectifiers, batteries and 

telecommunication equipment. The cabinet is made of insulated steel 

and designed to be installed directly outdoors on the ground. The 

internal structure has double compartments : 1) a battery compartment 

which is composed of four battery racks; and 2) an equipment 

compartment which provides for “rack” units. It is equipped with a 2000 

W direct current (DC) air conditioner without an air humidity control 

function on the front door and a DC emergency exhaust fan on the 

cabinet roof.  

Application of GIRs 1, 3 (b) and 6.  
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12 8418.69 2 增 具冷卻設備之室外機櫃，設計用於安裝電氣和電子設備，如整流器、電池和

通訊設備。機櫃由絕緣之鋼鐵製成，設計直接安裝在戶外地面上。內部結構

有雙層隔間：1）由四個電池架組成的電池倉; 和2）提供“機架”單元的設

備隔間。前門配備無空氣濕度控制功能之2000 W直流（DC）空調，櫃頂上設

有直流應急排風扇。 

適用解釋準則一、三(乙)及六

 

13 8479.89 8 增 Flat base silos, made of corrugated sheets of galvanized steel iron, 

used for grain storage, ranging from 4.51 to 31.60 m in diameter with 

storage capacity from 50 to 15,000 tons, containing an indoor 

temperature control system which helps to identify the hot areas and 

insect activity. They are equipped with a bottom sweep auger which 

rotates 360° around its own axis to unload residual grains at the bottom 

of the silos. Radial and axial fans are used for aeration of stored 

material.  

Application of GIRs 1 and 6.  
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13 8479.89 8 增 平底儲倉，由波紋鍍鋅鋼板製成，用於糧食儲存，直徑為4.51至31.60米，存

儲容量為50至1.5萬噸。包含室內溫度控制系統，有助於識別熱區和昆蟲活

動；筒倉底部具有可360度旋轉之螺旋推進器，以卸載料倉底部的殘餘顆粒。

具徑向和軸向風扇，用於存儲物品之通風。 

適用解釋準則一及六 

 

14 8479.89 9 增 Conical base silos, made of corrugated sheets of galvanized steel 

iron, used for grain storage, produced within a range of 45 - 65° base 

angle, containing an indoor temperature control system which helps to 

identify the hot areas and insect activity. Radial and axial fans are 

used for aeration of stored material.  

Application of GIRs 1 and 6.  

 

14 8479.89 9 增 錐形底儲倉，由波紋鍍鋅鋼板製成，用於穀物儲存，底角為45 - 65°範圍。

包含室內溫度控制系統，有助於識別熱區和昆蟲活動。具徑向和軸向風扇，

用於存儲物品之通風。 

適用解釋準則一及六 
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15 8482.40 1 增 Needle roller and cage assemblies, made of iron, consisting of 

needle rollers (diameter : 2.5 mm, length : 11.6 mm) and a cage 

(diameter : 21 mm, width : 14 mm). The product is designed to be 

incorporated to a shaft as the inner raceway and assembled with a 

gear as the outer raceway. The product is intended to make the gear 

rotate smoothly and to reduce friction. It is used for an automatic 

transmission motor vehicle.  

Application of GIRs 1 and 6 (Subheading Note 4 to Chapter 84).  

 

15 8482.40 1 增 鐵製之滾針和保持架組件，滾針尺寸（直徑：2.5mm、長度：11.6mm）、保持

器尺寸（直徑：21mm、寬度：14mm）。設計用於組裝內部軸及外部齒輪之用。

可使齒輪平穩旋轉並減少摩擦。用於自動變速器機動車輛。 

適用解釋準則一及六(第84章目註四) 
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16 8482.40 2 增 Needle roller and cage assemblies, made of iron, consisting of 

needle rollers (diameter : 2.5 mm, length : 20.8 mm) and split cages 

(diameter : 26 mm, width : 40 mm). The product is designed to be 

incorporated to a shaft as the inner raceway and assembled with a 

gear as the outer raceway. The product is intended to make a driving 

shaft rotate smoothly and to reduce friction. This assembly with split 

cages can be attached more easily than a normal assembly. It is used 

for a manual transmission motor vehicle.  

Application of GIRs 1 and 6 (Subheading Note 4 to Chapter 84).  

 

16 8482.40 2 增 鐵製之滾針和保持架組件，滾針尺寸（直徑：2.5mm、長度：20.8mm）、分離

式保持架尺寸（直徑：26mm、寬度：40mm）。設計用作組裝內部之軸及外部

之齒輪。可使齒輪平穩旋轉並減少摩擦。分離式保持架可比正常保持器更容

易裝配。 

適用解釋準則一及六(第84章目註四)  
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17 8543.70 6 增 “Hall element device” with four terminals, consisting of a ferrite substrate 

with a layer of indium antimonide (InSb) and a ferrite yoke in the role of a 

magnetic circuit, mounted on a lead frame and wire bonded for connecting to 

an outer electronic circuit. The device senses magnetism and produces an 

electric current by “Hall effect” and is used for small accurate motors of 

washing machines, refrigerators, air conditioners, etc.  

Application of GIRs 1 and 6.  

 
 

17 8543.70 6 增 四接脚“霍爾元件裝置”，由帶有銻化銦（InSb）層之鐵氧體基底及作為磁

路之鐵氧體磁軛，裝配於引線架(金屬導線架)上，並銲接上供連接外部電路

之接脚而組成。該裝置係利用“霍爾效應”感應磁場變化並產生電流，被用

於洗衣機，冰箱，空調等小型精密電動機中。 

適用解釋準則一及六 
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18 8609.00 1.  增 Tube bundle container, consisting of a number of cylinders used for the 

transportation of compressed natural gas (CNG). Each cylinder is 

equipped with a separate valve and gauge for the discharge and filling of 

gas. The cylinders are not welded or permanently combined, but 

enclosed within an outer metal frame of the same dimension as a regular 

6 or 12 metre (20 or 40 foot) container. The product is also equipped with 

holes on the frame, which makes it possible to be attached to a road 

trailer or other modes of transport.  

Application of GIR 1.  

 

18 8609.00 1.  增 管束式貨櫃，包括用於運輸壓縮天然氣的多個圓筒壓力容器。每個圓筒壓力

容器配備有用於氣體排放和填充的單獨閥和計量器。圓筒壓力容器不是焊接

或永久組合在與常規20或40英尺貨櫃相同尺寸的金屬框架內，而是被包圍封

閉在金屬框架內。該產品在框架上還配備有孔位，使得可以藉由鉤或緊固件

固定到孔位，並連接到公路拖車或其他模式的運輸工具。 

適用解釋準則一 
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19 8711.60 2 增 Two-wheeled, self-balancing, electrically-powered transportation 

device, designed for carrying a single person, for use within low speed 

areas such as pavements (sidewalks), paths, and bicycle lanes. The 

maximum speed of the device is 10 km/h and the maximum distance per 

charge is 15-20 km.  

Through the built-in gyroscope and acceleration sensors, the device uses 

the dynamic balance principle to control moving forward, backward, turning 

and stopping. It is controlled by the changes of the operator’s body posture.  

Application of GIRs 1 and 6.  

 
 

19 8711.60 2 增 自我平衡之電動兩輪運輸載具，設計用於搭載一個人，使用於人行道、小徑

及自行車道等低速區域。載具最大速度為10公里/小時，每次充電可行駛最大

距離為15-20公里。 

透過內建陀螺儀及加速度感測器，藉由使用者身體姿勢的變換，利用動力平

衡定律，控制載具前進、後退、轉彎及停止。 

適用解釋準則一及六 

 

20 8907.90 1 增 Floating structure consisting of a subassembly of six plastic cubes 

connected together. The structure provides flotation of 408 kg (68 kg x 

6) and a floating surface above the water of 1.0 m (width) x 1.5 m 

(length). Each cube is made of high density polyethylene (HDPE) 

(length 48 cm, width 48 cm, height 36 cm and weight 5.2 kg) and is filled 

with expanded polystyrene. The cubes are fitted with pressure 

regulation and moisture control valves and equipped with tabs to 
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facilitate linking them together.  

The six-cube subassembly is a fairly substantial floating structure but 

would typically be used with others to form larger floating structures, 

such as floating docks, floating walkways, floating work platforms, 

marinas, etc.  

Application of GIRs 1 and 6.  

See also Opinion 8907.90/2.  

 
 

20 8907.90 1 增 由 6 個塑膠立方體連接在一起形成 1個子組件浮動構造體。這個浮動構造體

提供 408 公斤（68公斤× 6）的浮力及在水面上 1.0 公尺（寬）×1.5 公尺（長）

的水平浮動表面。 

每個立方體由高密度聚乙烯（HDPE）（長 48 公分、寬 48 公分、高 36 公分和

重 5.2 公斤）製成，並填充有發泡聚苯乙烯。立方體裝有壓力調節和濕度控

制閥，並配有標籤，以便將它們連接在一起。 

這種 6個立方體子組件是相當基本的浮動結構體，但通常由不同數目之立方

體子組件相互構築一起以形成較大的浮動結構體，例如浮動碼頭、浮動人行

道、浮動工作平台及碼頭等。 

適用解釋準則一及六 

另詳分類意見 8907.90/2 
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21 8907.90 2 增 Floating structure consisting of 134 subassemblies, each 

subassembly comprising six cubes made of high density polyethylene 

(HDPE) and filled with expanded polystyrene. The subassemblies are 

to be assembled together to form larger pre-determined floating 

structures such as floating docks, floating walkways, floating work 

platforms, marinas, etc.  

Application of GIRs 1, 2 (a) and 6.  

See also Opinion 8907.90/1.  
 

21 8907.90 2 增 由134個子組件組成之浮動構造體，每個子組件包含6個高密度聚乙烯（HDPE）

並填充有發泡聚苯乙烯之立方體。這些立方體子組件將相互構築一起以形成

較大的浮動結構體，例如浮動碼頭、浮動人行道、浮動工作平台及碼頭等。 

適用解釋準則一、二(甲)及六 

另詳分類意見8907.90/1 

22 9021.10 2 增 Screw designed for use in the field of trauma surgery, made of extra 

hard, colour-finished titanium alloy, of a length of approximately 12 mm. 

It has a wholly threaded shank with a constant outer diameter of 3 mm 

and a head. The shank has an asymmetrical thread. The head is also 

threaded, allowing it to lock into a compression plate in fixation systems, 

with a recessed socket drive. The product corresponds to the ISO/TC 

150 standards for implant screws. It is presented in a sterilized packing. 

The product is marked with a number and thereby traceable throughout 

production, distribution and use.  

Application of GIRs 1 and 6.  

 
 

22 9021.10 2 增 用於創傷外科領域之螺紋產品，由超硬彩色拋光鈦合金製成，長度約12mm。

具有一個外徑為3mm之全螺紋桿及頭部。桿部具有不對稱螺紋，頭部亦具有螺

紋供其鎖入具有內凹插口驅動裝置之固定系統中之壓縮板內。該產品符合植

體螺栓之ISO/TC 150標準，為無菌包裝。產品標有可追溯生產，分銷和應用

之數字。 

適用解釋準則一及六 
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23 9021.10 3 增 Screw designed for use in the field of trauma surgery as a part of a 

system for posterior stabilization of the spine, made of extra-hard 

titanium alloy, of a length of 20 to 45 mm. It has a wholly threaded shank 

with a constant outer diameter of 4 mm and a dual core thread 

containing a transition zone for the core diameter change. It has also a 

self-tapping profile and a blunt, threaded tip. The product has a polyaxial 

(movable) U-shaped, internally threaded head that offers 25° of 

angulation around its axis allowing its adjustment and a specialized 

locking cap for fixing a rod (presented separately) in its head. The 

product corresponds to the ISO/TC 150 standards for implant screws. 

The product is marked with a number and thereby traceable throughout 

production, distribution and use.  

Application of GIRs 1 and 6.  

 

 

23 9021.10 3 增 長度為 20至 45mm 的由超硬鈦合金製成之實心圓柱形螺紋產品，用於創傷外

科作為脊柱後穩定之部分系統。具有一個全螺紋桿，其外徑固定為 4.0mm，

雙芯螺紋含有芯直徑改變的過渡區。具有自攻螺紋及鈍螺紋尖端。該產品具

有可供沿軸線 25°角度改變之多軸（可動）U形之內螺紋頭，及一在鎖定帽蓋

中，將桿固定於頭部之特製鞍座。該產品符合植體螺栓之 ISO/TC 150 標準。

產品標有可追溯生產，分銷和應用之數字。 

適用解釋準則一及六 
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24 9401.90 1 增 Covers for seats of motor vehicles consisting of assembled pieces 

made from leather, textile fabrics or plastic materials. These covers are 

equipped with several elements and cut-outs for fixing and adapting 

them to the seat carcass. They serve as permanent covers of the seats 

for specific motor vehicles. After the assembly of the seats, the covers 

cannot be removed without disassembling the seats.  

Application of GIRs 1 and 6.  

 
 

24 9401.90 1 增 機動車輛座椅覆蓋物，由皮革、紡織物或塑料拼裝塊所組成。這些覆蓋物配

有多個固定用元件和切口，用於固定適配於座椅骨架。作為特定機動車輛座

椅之最終永久覆蓋物。在組裝座椅後，在無拆解該座椅之情形下，則無法移

除覆蓋物。 

適用解釋準則一及六 

 

25 9403.60 2 增 A-frame easel, with three legs, two at the front and one at the rear, 

designed to be placed on the floor. With the “mast” extended, it has a 

maximum height of 2.28 m (minimum height is 1.67 m) and holds 

articles such as canvasses, paintings or blackboards up to 1.27 m 

high.  

Application of GIRs 1 (Note 2 to Chapter 94) and 6.  
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25 9403.60 2 增 A框畫架，具3隻腳之三角形畫架- 2隻腳在前和1隻腳在後。具有一延伸之桅

桿，可達最大高度2.28公尺（最小高度為1.67公尺）。該畫架可放置之物品，

例如畫布、圖畫或黑板，其高度可容許範圍為1.27公尺。 

適用解釋準則一（第94章章註二）及六。 

 

26 9503.00 10 增 Toy fan in the form of one of the characters of the confectionery brand 

attached to a cylindrical container holding a sachet of chocolate confectionery 

with a net weight of 20 g, put up for retail sale. The fan is operated by an 

electric motor powered by one AA battery (included) and sits on top of the 

container.  

Application of GIR 1 (Note 4 to Chapter 95).  

See also Opinions 1806.90/3 and 1806.90/4  

 

 

 
 



20 
 

26 9503.00 10 增 造形為某糖果品牌字母之一之玩具風扇，連接在一柱狀容器，該容器裝有一

小袋淨重20g的巧克力糖果，前述物品為一起零售。該風扇位於容器頂部，由

一個AA電池（已內含）供電之電動機驅動。 

適用解釋準則一（第95章章註四） 

另詳分類意見1806.90/3及1806.90/4 

 

27 9504.50 3 增 Virtual reality set for a video game console, presented in a box for 

retail sale, consisting of a head-mount display (virtual reality headset), 

a processing unit, a stereo headphone with earpieces, connecting 

cables (HDMI, USB and virtual headset), an AC adaptor and a power 

cord.  

The virtual reality headset, which resembles goggles, incorporates 

sensors, video display module (it can display two side-by-side 

images) and two magnifying lenses allowing the user to see a 

stereoscopic view of the screen of the video display module. The 

processor unit is designed to synchronise the virtual reality headset 

and the video game console (it delivers the video signal from the 

console to the headset and the detected signal from the headset to 

the console).  

Application of GIRs 1, (Note 3 to Chapter 95), 3 (b) and 6.  

 
27 9504.50 3 增 供影像遊戲機使用之虛擬實境套件，零售盒內包括頭戴式顯示器（虛擬實境

頭套）、處理單元、立體聲頭戴式耳機、連接線（HDMI，USB 和虛擬頭套）、

AC 變流器和電源線。 

類似護目鏡之虛擬實境頭套含有傳感器、影像顯示模組（其可以顯示 2個並

排圖像）和兩個放大透鏡，允許用戶看到影像顯示模組螢幕之立體圖像。處
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理器單元設計與虛擬實境頭套和影像遊戲機同步（其將影像遊戲機之影像信

號傳送到頭套，並將所感測到之信號由頭套傳送至影像遊戲機）。 

適用解釋準則一(第 95 章章註 3)、三(乙)及六 

 


